

HEBEI JIKE TRADE CO.,LTD

## ZHONGKE INDUSTRIAL PRODUCTS CO.,LTD

ADD:BAONENG CENTER, SHIJIAZHUANG, HEBEI, CHINA 050800

TEL/WECHAT/WHATSAPP:+86-15831931141 +86-19930751141

Email: janeliu@qualitywiremesh.com Web: www.qualitywiremesh.com

## 防爬刺<mark>@</mark>黄色墨绿色防爬刺钉生产厂家<mark>@</mark>小区围栏防爬刺钉

材质:镀锌钢板,不锈钢板,镀锌+喷涂,颜色(黄色、墨绿色、黑色等)可以根据客户需求定做。

制作工艺:采用本公司自发研制的全自动生产设备,经过特殊模具冲压而成,一次性成型,弯曲度精确,强度高,外表美观,防护系数高,比人工操作效率高,质量可靠性高,产品合格率达 98%以上。

特点:该产品具有安防效果好,美观,施工便利,经济实用等。

应用: 主要用于园林公寓, 机关单位, 监狱, 哨所, 边防等的圈禁防护, 用膨胀螺丝固定在墙头或者金属护栏上, 安装方便。

长度: 1米, 1.25米, 1,5米, 2米(长度可按照客户要求定做)

包装: 托盘, 纸箱, 40 根/箱

Harrow spikes, also called anti-climbing thorn, anti-climbing thorn nail,

Material: galvanized steel plate, stainless steel plate, galvanized + spraying,

Color: (yellow, dark green, black, etc.) can be customized according to customer demand.

**Production process**: using the automatic production equipment ,through special die stamping, one-time molding, precise bending, high strength, beautiful appearance, high protection coefficient, higher efficiency than manual operation, high quality reliability

**Features:** the product has good security effect, beautiful, convenient construction, economical and practical. **Application**: it is mainly used in the enclosure protection of garden apartments, government institutions, prisons, guard posts and border guards, etc. It is fixed on the wall or metal guardrail with expansion screws for easy installation.

**Length:** 1 m, 1.25 m, 1 m,5 m, 2 m (length can be customized according to customer requirements)

Packing:cartons+ pallets



## HEBEI JIKE TRADE CO.,LTD

## ZHONGKE INDUSTRIAL PRODUCTS CO.,LTD

ADD:BAONENG CENTER, SHIJIAZHUANG, HEBEI, CHINA 050800

TEL/WECHAT/WHATSAPP:+86-15831931141 +86-19930751141

Email: janeliu@qualitywiremesh.com Web: www.qualitywiremesh.com







